
Dobrý den, 

  

informaci o plánovaném kácení v ul. Saturnova jsem poslala všem těm, na které jsem měla kontakt, 

ať společenstvím nebo jednotlivcům. 

Ke kácení přistoupíme na základě doporučení odborné arboristické firmy, která nás na nevhodně 

zvolený kultivar upozorňovala již v loňském roce, kdy byly po vichřici zlámané větve na mnoha 

stromech. 

Pozemky jsou nyní sice naše, ale výsadbu prováděl investor, a městská část neměla možnost do 

výběru zasáhnout. 

Zkusili jsme je ošetřit řezem, byl použit zdravotní i bezpečnostní řez, byla instalována jedna vazba, ale 

k lámání a i vyvrácení stromů stejně opět došlo. 

Takže jsme pochopili, že se kácení nevyhneme. Bude provedeno v období vegetačního klidu, někdy 

mezi listopadem a březnem.  

Akáty budou něčím nahrazeny, ale zatím není rozhodnuto čím, v této věci jsme také požádali o radu 

odborníky.  

 


